



## تعميم رقم (15) لسنة 2024 بشأن:

### دليل شبكات الاتصالات للمباني بإمارة دبي

#### Circular No. (15) of Year 2024 Regarding:

### Telecommunication Network Manual for Building in the Emirates of Dubai

Issue Date: 23/07/2024

صدر بتاريخ: 2024/07/23

To: All Business Units/ Customers/ Consultants/ Contractors

إلى: جميع المطورين / المتعاملين / الاستشاريين

Dear Customers,

متعاملينا الأعزاء،

According to this circular and with reference to the issuance of the third updated version of the Telecommunication Network Manual for Building by M/S Telecommunication and Digital Government Regulatory Authority (TDRA).

بموجب هذا التعميم واستناداً إلى النسخة الثالثة المحدثة لدليل شبكات الاتصالات للمباني الصادرة من قبل هيئة تنظيم الاتصالات والحكومة الرقمية (تدرا).

Therefore, we stress the necessity of adhering to the updated version of the manual attached to this circular to clarify the mechanism process for aligning and approving New Development Projects in the Emirate of Dubai by the manual and compliance with the regulatory procedures contained therein.

وعليه نؤكد بضرورة الالتزام بالنسخة المحدثة من الدليل المرفق لهذا التعميم وذلك لتوضيح تنظيم إجراءات اعتماد المشاريع التطويرية الجديدة بإمارة دبي وذلك بما يتوافق مع الدليل والامتثال للإجراءات التنظيمية الواردة فيه.

The Third Updated Version of the Manual can be obtained from the following link or scanned through the QR code:

يرجى الاطلاع على النسخة الثالثة المحدثة للدليل من خلال الرابط التالي أو مسح الرمز الضوئي:



<https://tdra.gov.ae/-/media/TDRA-Media/Resources/Resources-2024/Building-Manual-English-V11.ashx>



<https://tdra.gov.ae/-/media/TDRA-Media/Resources/Resources-2024/Building-Manual-English-V11.ashx>

This circular is effective as of the date of its issuance.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ إصداره.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونثمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.



For any related queries and support, you may contact:

Email: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

Contact Centre: 800990

**Civil Engineering Division**

**Dept. of Planning & Development – Trakhees**

**Ports, Customs and Free Zone Corporation**



للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل:

البريد الإلكتروني: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

مركز الاتصال: 800990

**إدارة الهندسة المدنية**

**دائرة التخطيط والتطوير- تراخيص**

**مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة**